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ΚΑΙ ΠΑΛΙ ΓΙΑ ΤΟ ΚΤΙΡΙΑΚΟ! 
Τον Ιούνιο του 2015, απευθύναμε επιστολή προς τους γονείς των μαθητών μας από 

κοινού με την ΕΛΜΕ στην οποία τονίζαμε ότι:  
«Στο Δήμο μας, τα πληθωρικά τμήματα και ο μεγάλος αριθμός μαθητών στα σχολεία της Πρωτοβάθμιας 

Εκπαίδευσης, είναι πλέον ένα πρόβλημα εκτός ελέγχου. Στα 11  Δημόσια Νηπιαγωγεία μας, οι μετακινήσεις 
νηπίων από το ένα νηπιαγωγείο στο άλλο έχουν γίνει πλέον καθεστώς. Φέτος από τα 532 παιδιά που φοίτησαν στα 
Νηπιαγωγεία μας, μόνο τα 21 ήταν προνήπια, ενώ είναι άγνωστος ο αριθμός Νηπίων που «κατέφυγε» είτε σε ιδιωτικά 
Νηπιαγωγεία είτε σε άλλους Δήμους, αφού δεν βρήκε χώρο στα Δημόσια Νηπιαγωγεία της Νέας Σμύρνης. Παράλληλα, οι 
παιδικοί σταθμοί του Δήμου μας είναι ανεπαρκείς για να δεχτούν τα εκατοντάδες  «εξορισμένα» προνήπια με αποτέλεσμα 
να υπάρχουν κάθε χρόνο όλο και περισσότερες  οικογένειες που βρίσκονται σε απόγνωση και αναγκάζονται να 
καταφύγουν σε ιδιωτικούς παιδικούς σταθμούς. Η εκτίμησή μας είναι ότι η Νέα Σμύρνη χρειάζεται άμεσα  3 ΝΕΑ 
ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΑ για να καλύψει εν μέρει τις ανάγκες των μαθητών της προσχολικής εκπαίδευσης.     

Στα 10 Δημοτικά Σχολεία της πόλης μας τα πράγματα είναι ακόμα χειρότερα.  
Το 2014-2015, στα δημοτικά σχολεία της Νέας Σμύρνης, φοίτησαν 2.993 μαθητές και μαθήτριες, σε 126  τμήματα, 

19 από τα οποία είναι 26αρια ενώ υπάρχει και ένα 27αρι! Σε όλα τα σχολεία, έχει καλυφθεί το σύνολο των ελεύθερων 
αιθουσών. Ήδη τα σχολεία ΕΑΕΠ (τα οποία είναι 6 από τα 10) δεν έχουν αίθουσες για δεύτερη ξένη γλώσσα, καλλιτεχνικά, 
θεατρική αγωγή, μουσική όπως θα έπρεπε, (εργαστήρια δεν είχαμε κι από πριν), ορισμένα δεν έχουν ούτε αίθουσα σίτισης 
και το μέλλον διαγράφεται ζοφερό. Σήμερα στη Νέα Σμύρνη τα όρια των Δημοτικών Σχολείων έχουν καταργηθεί στην 
πράξη και τα παιδιά δεν μπορούν – όπως κανονικά δικαιούνται –  να φοιτήσουν στο σχολείο της γειτονιάς τους γιατί είναι 
υπερπλήρες και είναι υποχρεωμένα να ψάχνουν θέση σε διπλανά και παραδιπλανά σχολεία ακόμα και στο διπλανό Δήμο. 
Για μια χρονιά ακόμη, η Νέα Σμύρνη έχει τη θλιβερή «πρωτιά», με το μέσο όρο μαθητών ανά τμήμα στα σχολεία της 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης να είναι από τους ψηλότερους πανελλαδικά, φτάνοντας στο 23,74.»  

 

Επισημαίναμε επίσης ότι: «Για τη χρονιά που έχουμε μπροστά μας, το πρόβλημα στα Δημοτικά Σχολεία 
της Νέας Σμύρνης είναι πλέον συνολικό και ιδιαίτερα έντονο. Οι αίθουσες που «αδειάζουν» από τους μαθητές/τριες που 
αποφοιτούν είναι 20 (αποφοιτούν 463 παιδιά), ενώ την προηγούμενη σχολική χρονιά, τα προηγούμενα Πρωτάκια ήταν 556 
και είχαν λειτουργήσει 23 αίθουσες για την Α τάξη. Το πιθανότερο είναι ότι και φέτος θα έχουμε ανάλογο αριθμό μαθητών 
που θα εγγραφεί στην Πρώτη Δημοτικού.  Αντί λοιπόν εσείς, να αγωνιάτε και να φροντίζετε όπως είναι ανθρώπινο και 
θεμιτό, για την προσαρμογή των μικρών σας στην Πρώτη Τάξη, υπάρχει σοβαρός κίνδυνος να βρεθείτε μπροστά στο 
πρόβλημα ότι το Πρωτάκι σας δεν «χωράει» στο σχολείο της γειτονιάς του και πρέπει να μετακινηθεί σε όμορο σχολείο ή 
ακόμα και σε σχολείο του διπλανού Δήμου!»    

Καλούσαμε λοιπόν, ΓΙΑ ΠΟΛΛΟΣΤΗ ΦΟΡΑ-τους αρμόδιους να βρουν λύση στο πρόβλημα 
άμεσα και να αρχίσουν την υλοποίηση της μοναδικής λύσης που έχουμε, δηλαδή   την οικοδόμηση 
ΝΕΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ και νέων νηπιαγωγείων.  

Και …ω του θαύματος, το πρόβλημα «λύθηκε» για φέτος!!!  
Πώς; Μα..φτιάχτηκαν 3 νέα τμήματα Πρώτης τάξης, ένα… καταλαμβάνοντας την αίθουσα 

του Τμήματος Ένταξης του 3-13 Δημοτικού, ένα …καταλαμβάνοντας την μοναδική αίθουσα 
Ξένης Γλώσσας του 2ου Δημοτικού και ένα …καταλαμβάνοντας την αίθουσα της Βιβλιοθήκης 
του Δημ. Σχ. Του Αγ. Ανδρέα! Με αυτόν τον ρυθμό, είμαστε σίγουροι ότι την επόμενη σχολική 
χρονιά η δημοτική αρχή θα μας προτείνει να γίνουν αίθουσες διδασκαλίας τα υπόγεια και οι 
αποθήκες!   

Την τρέχουσα σχολική  χρονιά λοιπόν, (2015-16) λειτουργούν 23 τμήματα Α τάξης με 
513 παιδιά, ενώ ακόμη 10 παιδιά μετακινήθηκαν σε σχολεία άλλων Δήμων (κυρίως του Αγ. 
Δημητρίου)-άρα τα παιδιά που ζήτησαν να εγγραφούν στην Α τάξη ήταν 523.  Το είχαμε 
προβλέψει με ακρίβεια, καθώς τα στοιχεία αποφοίτησης (του 2014-15) από τα Δημόσια 
Νηπιαγωγεία της Νέας Σμύρνης έδειχναν 464 αποφοιτήσεις,  αλλά, μαζί με τα νήπια που 
αποφοίτησαν από τα ιδιωτικά, έγιναν 523 εγγραφές στην Πρώτη Τάξη. Τα στοιχεία αυτά είχαν 
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δοθεί εγκαίρως στους αρμόδιους φορείς, με αίτημα να υπάρξει μόνιμη λύση για το κτιριακό. 
Λύση δεν υπήρξε. Αυτό που έγινε είναι μια ακόμη υποβάθμιση των σχολείων της Νέας Σμύρνης. 

Ενημερώνουμε ξανά λοιπόν όλους του ενδιαφερόμενους ότι την επόμενη σχολική 
χρονιά τα στοιχεία που έχουμε στη διάθεσή μας, δείχνουν ότι θα αντιμετωπίσουμε ακριβώς το 
ίδιο πρόβλημα: 

Στο τρέχον σχολικό έτος 2015-16, στα Δημόσια Νηπιαγωγεία της Νέας Σμύρνης φοιτούν 

516  παιδιά (εκ των οποίων μόνο 23 είναι προνήπια και 493 είναι νήπια). Σε αυτά πρέπει να 

προσθέσουμε και τα 18 νήπια από το 2ο Νηπιαγωγείο Νέας Σμύρνης που μετεγγράφηκαν με 

απόφαση του Προϊστάμενου Δ/νσης στο 17ο Αγίου Δημητρίου επειδή ήταν υπεράριθμα και 

επίσης 3 νήπια από το 11ο Νέας Σμύρνης που μετεγγράφηκαν στο 3ο Νηπ/γείο Δάφνης. Το 

επισημαίνουμε ιδιαίτερα, αφού τα τελευταία χρόνια ακούμε συνέχεια τον αβάσιμο ισχυρισμό της 

δημοτικής αρχής ότι τα σχολεία είναι αρκετά για τα παιδιά της Νέας Σμύρνης και ότι το πρόβλημα 

είναι ότι παίρνουμε παιδιά από γειτονικούς Δήμους. 

Το πρόβλημα της επόμενης σχολικής χρονιάς, είναι ξανά μπροστά μας: Από τα Δημόσια 

Νηπιαγωγεία θα αποφοιτήσουν 514 νήπια και θα χρειαστούν τουλάχιστον 23 αίθουσες για Α 

τάξη, ενώ και πάλι αποφοιτούν μόνο 20 ΣΤ΄ τάξεις δηλαδή αδειάζουν ΜΟΝΟ 20 αίθουσες. 

Πρέπει επίσης να υπάρξει εγκαίρως μέριμνα για να αντιμετωπιστεί η μεγάλη πίεση που δέχεται κάθε 

χρόνο το 7ο Δημοτικό, από το οποίο φέτος έπρεπε να μετακινηθούν 38 μαθητές/τριες της Α τάξης 

προς όμορα σχολεία αφού δεν έχει άλλες ελεύθερες αίθουσες.  

Αναρωτιόμαστε, όχι άδικα: πότε θα υπάρξει σοβαρή αντιμετώπιση στο πρόβλημα; 

Μας έχει αγανακτήσει η τακτική της δημοτικής αρχής η οποία: δίνει υποσχέσεις χωρίς 

αντίκρισμα (όπως η προοπτική για λειτουργία 3 νέων νηπιαγωγείων), επιχειρεί να στρέψει τη μια 

βαθμίδα της εκπαίδευσης εναντίον της άλλης (θα πάρουμε αίθουσες από τη δευτεροβάθμια που 

είναι άχρηστες αφού εκεί κάνουν μόνο ξένη γλώσσα), δεν έχει την διάθεση  να κινηθεί προς μια 

ριζική λύση για νέο σχολείο (κτίριο προσκόπων, οικόπεδο Κατσιού κλπ), αλλά επιμένει στην ίδια 

–εδώ και 10 χρόνια – λανθασμένη κατεύθυνση ότι το πρόβλημα είναι προσωρινό και θα 

«ξεφουσκώσει» ή θα «λυθεί» με 2-3 προκατ ακόμα (στο 6ο Δημοτικό αυτή τη φορά).  

Στο μεταξύ, τα σχολεία της Νέας Σμύρνης υποβαθμίζονται διαρκώς, τα τμήματα είναι 

πολυπληθή, τα προαύλια είναι υπερπλήρη και τα σχολεία αντιμετωπίζονται ως ένας τομέας που 

πρέπει να γίνουν περικοπές (όπως πρόσφατα ενημερωθήκαμε ότι θα περικοπούν ΚΑΙ οι δαπάνες 

απολύμανσης).  

Μήπως έχει έρθει η ώρα να αντιμετωπιστεί από τους αρμόδιους σοβαρά το κτιριακό πρόβλημα; 

Μήπως έχει έρθει η ώρα της παραδοχής από τη δημοτική αρχή ( και άλλους αρμόδιους) του 

τεράστιου λάθους που έχουν διαπράξει, εθελοτυφλώντας, λοιδορώντας και κωφεύοντας, ενώ η 

εκπαιδευτική κοινότητα έχει κρούσει τον κώδωνα του κινδύνου από το 2007; 

Μήπως έχει έρθει η ώρα, να πούμε δυνατά ότι «ο βασιλιάς είναι γυμνός» δηλαδή ότι τα σχολεία της 

Νέας Σμύρνης είναι πλέον υποβαθμισμένα, ότι δεν υπάρχουν πια ελεύθερες αίθουσες ούτε για 

δείγμα και ότι στα προαύλια τα διαλείμματα συνωστίζονται –αντί να παίζουν- εκατοντάδες παιδιά;   

Μήπως έχει έρθει η ώρα της δράσης από εκπαιδευτικούς και γονείς;  

Η ΝΕΑ ΣΜΥΡΝΗ ΧΡΕΙΑΖΕΤΑΙ  ΕΝΑ ΝΕΟ 12θεσιο ΣΧΟΛΕΙΟ ΚΑΙ ΝΕΑ ΝΗΠΙΑΓΩΓΕΙΑ ΤΩΡΑ! 

Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΟΦΕΙΛΕΙ ΝΑ ΒΡΕΙ ΣΗΜΕΡΑ ΛΥΣΗ ΣΤΟ ΚΤΙΡΙΑΚΟ ΠΡΟΒΛΗΜΑ! 

                            

  ΓΙΑ ΤΟ ΔΣ 


